
Protokoll nr 4 år 2024 

 

 

 

Sid 1(2) sm
p

ro
t-

2
0

2
4

-0
3

-2
2

-n
r4

.d
o

cx
;4

; 20
1

4
-0

6
-1

3
 0

9
:0

5
:0

0 

Styrelsemöte 
 

Tid: 22 mars 2024 kl. 19-20.30. Plats: Hemma hos Olof 

Närvarande:  Olof Näslund, Lars Klasén, Lars (Lasse) Ljungdahl, Kristin Persson, Kerstin Karlsson 

1. Mötets öppnande 
Lars Klasén öppnade mötet och dagordningen godkändes. 

2. Val av ordförande, sekreterare och justerare för mötet  
Kerstin valdes till ordförande, Lars L till sekreterare, Lars K och Olof till justerare. 

3. Inkommet (post, email, Facebook, tel)  
Ingen inkommen fysiskt post. Inkommen e-post har omhändertagits inom ramen för övriga punkter nedan 
(remisser mm). 

4. Ekonomi 
Erlagt 2 500 kr för föredraget av Staffan Læstadius på årsmötet. 

5. Rapporter 
Mats och Lars K bevistade förberedelsemöte d 5/3 inför föreningens deltagande på 
Medborgardagen d 25/5. 

Årsmötet avhölls den 12/3 med ca 15 närvarande medlemmar. Antalet medlemmar 2023 var 1695, 
varav 486 familjemedlemmar. 10 st ordinarie styrelsemöten hölls. Avlämnade remissyttranden var 
11 st, varav 9 för Södertälje och 2 Nykvarn. Antalet aktiviteter var 20 st. Vi deltog i 11 st 
konferenser, manifestationer, samrådsmöte m fl. Föreningen fick 4 insändare och debattartiklar 
publicerade i Länstidningen, därtill omnämnanden i 14 st artiklar, ledare, andras insändare m fl. 

Knappt 40 personer åhörde föredraget den 12/3 av Staffan Læstadius, mycket uppskattat i ett 
rasande tempo. Det föregicks av kort information om Fältbiologerna av deras Johanna Ström, 
ordförande i Distriktet Stockholm-Uppsala-Gotland. De av Staffan medhavda böckerna vid 
bokbordet efteråt hade en strykande åtgång. Även flera av våra egna böcker såldes. 

6. Remisser 

Nykvarn Inkommit: 

Ett förslag till Naturvårdsprogram för Nykvarn är på remiss till den 16/4. Finns på kretswebben. 
Lars K ber våra kontakter i Nykvarn Åke A och Håkan H att bistå med synpunkter. 

Södertälje Avlämnad: 

Gerstaberg, kopplingscentral Ostlänken. Berör bl a en del av den NV delen av Södertuna-området. 
Vi avlämnade remissvar den 4/3. 
Övrig: 

Kallfors ängar. Även Länsstyrelsen går på kommunens linje. Vi fortsätter att agera mot förslaget. 

7. Genomförda aktiviteter 
Lars K berättade den 13/3 om föreningen för seniorer på Morkullan, ca 20 pers. 

Den 6/3 genomförde vi ett studiebesök vid Igelsta kraftvärmeverk. Vi var där 2011 men det som 
triggade besöket denna gång var framför allt det nya projektet om koldioxidinfångning, bio-CCS. 
Intresset var överväldigande: 35 personer deltog, varav ca hälften medlemmar. Stor uppställning av 
Söderenergis hållbarhets- och miljöchefer. Besöket inleddes med en tur upp till taket på den nyaste 
anläggningen.  
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8. Kommande aktiviteter 
EU-valet; vi beställer 150 foldrar, 20 A3, möjlighet att få bidrag från Södertälje kommun. 

-Earth hour i Nykvarn 23/3. Arrangör är Pivo. Vi medverkar med bokbord och tal (Kristin). 

-Strandstädning Snäckviken 27/4. Ansvarig Alenka. 

-Fågelskådning i Tullgarn 5/5. 

-Medborgardagen 25/5 - i och utanför Södertälje stadshus. 

-Vandringen i Yttereneby naturreservat: Nytt datum: sö 26/5! Guide: Carolina Hauk Södertäljes 
naturreservatsförvaltare. 

-Våravslutning Måsnaren koloni 11/6 - Föredrag av Mari Nilsson. Ansvarig Anne. 

9. Övrigt 
-Onlineträff Stockholms län 26/3. Den som önskar kan delta. 

-Riksmöte i Jönköping 3-5/5. Den som önskar kan delta. 

-Höstprogrammet - dags att dra igång! Vi startar nästa styrelsemöte med en timmes ”spåning”. 

10. Nästa möte 
Nästa möte blir den 23/4 kl 19 hos Lasse. 
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Lars Ljungdahl   Olof Näslund   Lars Klasén 


